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Yttrande angående - Valmyndighetens svar på skrivelse 
från Göteborg Stads valnämnd 

I skrivelse från Göteborgs stads valnämnd till Valmyndigheten som den förra 

valnämnden, 2018 - 2022, tog initiativ till tas frågor upp som belyser de utmaningar 

som den nya lagstiftningen kring röstning innebär. Skrivelsen behandlades 

vid den nya valnämndens första sammanträde 10 februari 2023. 

- I skrivelsen diskuteras bl a det stora antalet partier och antalet valsedlar. Slutsatsen 

är att förbättringar och utveckling inom valadministrationen går och behöver göras. 

Samt att den mest centrala åtgärden för att förenkla valprocessen handlar om att 

förändra valsystemet genom att begränsa antalet valsedlar. Vidare behöver arbetet 

med viss digitalisering av valen vad gäller röstlängd och väljarförteckning skyndsamt 

utredas för en mer effektiv upplevelse och hantering för såväl väljare, partier som 

valmyndigheten.  

Vi socialdemokrater i valnämnden i Göteborg stad anser att valsystemet behöver 

utredas utifrån de erfarenheter som gjordes vid senaste valet. Men en förändring av 

valsedelssystemet till en gemensam valsedel för alla partier är högst tveksam och vi 

tror inte att detta skulle bidra till en förbättring. 
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Socialdemokraterna, s-gruppen i valnämnden 

 

 

  

  


